

AC Schnitzer ACS1



AC[®]
SCHNITZER

made by winners, made for fun.

AC Schnitzer automobile Technik · Neuenhofstraße 160 · D-52078 Aachen · Telefon ++49/(0)241/56 88 130 · ++49/(0)700 ACSCHNITZER
Telefax ++49/(0)241/56 88 135 · e-mail: Info@ac-schnitzer.de · Internet: www.ac-schnitzer.de



Das Prinzip Freude in seiner schönsten Form: der AC Schnitzer ACS1 auf Basis BMW 1er

Mit der Vorstellung des neuen 1er ist BMW erstmals in die hart umkämpfte Fahrzeugkategorie der „Kompaktklasse“ vorgestoßen und präsentiert ein Fahrzeug, das den Sprung an die Spitze dieser Klasse schon vor seinem Verkaufsstart geschafft hat. Um so größer ist die Herausforderung für die AC Schnitzer Ingenieure ein Spezialteileprogramm zu kreieren, welches das „Prinzip Freude“ noch weiter steigert.

Das AC Schnitzer Spezialteileprogramm, demnächst bei Ihrem BMW Partner:

- Motor:** Dieselleistungssteigerung für 1.8d und 2.0d (Mehrleistung ca. 25 – 30 PS)
- Auspuff:** Sportnachschalldämpfer inkl. Racing-Auspuffendblende, Chrom
- Schaltung:** Short Shift Schaltwegeverkürzung
- Fahrwerk:** Sportfahrwerk inkl. Tieferlegung (30 mm), Spezial Stabilisatorsatz, Racing Federbeinbrücke
- Räder:** Leichtmetall- und Rennsportfelgen Typ II, Typ III und Typ IV bis 19" Größe
- Aerodynamik:** Frontspoiler, Seitenschweller, Chromline Set für Frontspoiler und Seitenschweller Sportspiegel, Dachheckspoiler, Heckschürzenspoiler
- Lenkung:** 3-Speichen Sport Airbaglenkräder in Leder und Carbon
- Interieur:** Carboninnenausstattung (silber oder anthrazit), Aluminium Accessoires, Automatik Wählhebel Carbon, Aluminium Cover für Controller des BMW eigenen "i-Drive Systems", Velours Fußmatten



The pleasure principle in its finest form: The AC Schnitzer ACS1 based on BMW 1 series

With the launch of the new 1-series, BMW has entered the strongly contested "compact class" vehicle category for the first time, and presents a vehicle that has jumped to the top of its class even before sales begin. This posed an even greater challenge to the AC Schnitzer engineers: to develop a special accessories range which takes the "pleasure principle" to an even higher level.

The AC Schnitzer special accessories range, soon at your BMW partner:

- Engine:** Diesel performance upgrade for 1.8d and 2.0d (performance increase approx. 25 – 30 hp)
- Exhaust:** Sports rear silencer incl. chromed racing tailpipe
- Transmission:** Sports gear lever "Short Shift" for a shorter gear travel
- Suspension:** Sports suspension incl. lowering (30 mm), special sway bars, racing strut brace
- Wheels:** Light alloy and racing wheels Type II, Type III and Type IV up to 19"
- Aerodynamic:** Front spoiler, side skirts, chromeline set for front spoiler and side skirts, sports mirrors, rear roof spoiler, rear skirt spoiler
- Steering:** 3-spoke sports airbag steering wheels in leather and carbon fibre
- Interior:** Carbon fibre interior (silver or anthracite), aluminium accessories automatic gear knob (carbon fibre), aluminium cover for BMW's own "i-Drive System" controller and velours floor mats



Die Besten sind unsere Partner:
Our partners are the best:

Continental

MICHELIN